
U z n e s e n i e  č. 5 /2015 
zo 4. zasadania Obecného zastupiteľstva obce Zubrohlava, 

konaného dňa 16. júla 2015  

 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Zubrohlava 

 

1/ B E R I E  N A  V E D O M I E   
 

 

1. Kontrolu plnenia uznesení prijatých na predchádzajúcom zasadaní obecného 

zastupiteľstva 

 

Pavol Bugeľ, starosta obce 

 

2. Priebežnú správu kontrolórky obce  

 

Pavol Bugeľ, starosta obce 

 

 

2/ S C H V A Ľ U J E  

 

1. Kúpnu zmluvu na  kúpu pozemku  pod miestnu komunikáciu  v k.ú. Zubrohlava 

nehnuteľnosť od vlastníčky Aleny Lešňovskej rod. Lubasovej nar. 23.02.1966, r.č. 

665223/6074 bytom Zubrohlava, Tehliarska 52 zapísanú  na LV  č.2438  k.ú. Zubrohlava   

parcely registra „E“ evidované na mape určeného  operátu:   parc. č. 322 orná pôda o výmere 

62m2, pod B2 v 1/1 úč. za sumu 1240€ v prospech  obce Zubrohlava v celosti, IČO 

00315044. 

 

2. Žiadosť Dobrovoľného hasičského zboru Zubrohlavu o refundáciu bankových poplatkov 

z obecného rozpočtu. 

 

Pavol Bugeľ, starosta obce 

  

3. Program rokovania Obecného zastupiteľstva obce Zubrohlava. 

 

Pavol Bugeľ, starosta obce 

 

 



Zápisnica zo 4. zasadania obecného zastupiteľstva  v Zubrohlave konaného  

                                              dňa 16. júla 2015 

 

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 

Prítomní: Pavol Bugeľ, starosta obce  

Poslanci : Silvia Čajková, Ing. Elena Gereková, PhDr. Zlatica Gereková, Tibor Rentka, Sroka 

Ľuboš, Ing. Martin Šturek      

Neprítomní - ospravedlnení: Mgr. Daniela Čierniková, Eduard Herdel, Bc. Dominik Šturek 

 

Ďalší prítomní: Podľa priloženej prezenčnej listiny prítomných 

Verejnosť: Podľa priloženej prezenčnej listiny prítomných 

PROGRAM :  
1. Otvorenie 

2. Kontrola uznesení prijatých na predchádzajúcom zasadaní 

3. Prerokovanie vysporiadania pozemkov pod miestne komunikácie 

4. Prerokovanie elektrického vedenia siete NN a VN v časti obce Klinec 

5. Rôzne 

 

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia  
Rokovanie Obecného zastupiteľstva otvoril Pavol Bugeľ, starosta obce, ktorý privítal 

všetkých prítomných poslancov a prítomnú verejnosť.  

Starosta konštatoval, že počet prítomných poslancov je 6 a obecné zastupiteľstvo je uznášania 

schopné.  

 

Určenie zapisovateľa,  
Zapisovateľ : Ing. Martin Šturek  

 

Starosta navrhol doplnenie a zmenu programu zasadania. 

Schválený program zasadania: 
 
1. Otvorenie 

2. Prerokovanie ponuky Antona Kurjaka na spoluprácu pri oprave cesty Kotelnicova 

3. Prerokovanie vysporiadania pozemkov pod miestne komunikácie 

4. Kontrola uznesení prijatých na predchádzajúcom zasadaní 

5. Prerokovanie elektrického vedenia siete NN a VN v časti obce Klinec 

6. Rôzne 

 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie  č. 5/2015 – 2.3 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 6 poslancov. 

Za: 6,   Silvia Čajková, Ing. Elena Gereková, Ľuboš Sroka, Ing. Martin Šturek,  Tibor Rentka, 

PhDr. Zlatica Gereková        

PROTI: 0  

ZDRŽAL SA: 0 
 

 



 

K bodu 2. Prerokovanie ponuky Antona Kurjaka na spoluprácu pri oprave cesty 

Kotelnicova. 

Anton Kurjak ml. predniesol Obecnému zastupiteľstvu ponuku spolupráce pri oprave cesty 

Kotelnicova. Kotelnicova ulica si vyžaduje opravu. Ak obec zabezpečí materiál a jeho dovoz, 

na svoje náklady zabezpečí valec. Už viac krát na svoje náklady robil údržbu tejto cesty. 

Zároveň je ochotný valec v daný deň zabezpečiť v prípade potreby aj pre iné ulice. 

Obecné zastupiteľstvo ponuku uvítalo a poďakovalo Antonovi Kurjakovi za túto ponuku, 

zároveň poverilo starostu obce ďalšou komunikáciou v tejto záležitosti. 

 

K bodu 3 Prerokovanie vysporiadania pozemkov pod miestne komunikácie. 

V rámci rozšírenia ulice Kuňaky starosta obce pozval na rokovanie p. Lešňovskú. Po objasnení 

situácie a diskusii Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie, ktorým odkupuje pozemok od p. 

Lešňovskej. 

 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie  č. 5/2015 – 2.1 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 6 poslancov. 

Za: 6,   Silvia Čajková, Ing. Elena Gereková, Ľuboš Sroka, Ing. Martin Šturek,  Tibor Rentka, 

PhDr. Zlatica Gereková        

PROTI: 0  

ZDRŽAL SA: 0 

 

 

K bodu 4. Kontrola uznesení prijatých na predchádzajúcom zasadaní. 

 

 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie  č. 5/2015 – 1.1 

 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 6 poslancov. 

Za: 6,   Silvia Čajková, Ing. Elena Gereková, Ľuboš Sroka, Ing. Martin Šturek,  Tibor Rentka, 

PhDr. Zlatica Gereková        

PROTI: 0  

ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 5. Prerokovanie elektrického vedenia siete NN a VN v časti obce Klinec 

Starosta obce informoval prítomných poslancov o negatívnom stanovisku jedného z vlastníkov 

(Ing. Jozefa Revaja) súvisiacom s prekládkou siete NN a VN a jeho ochranného pásma, čím sa 

v súčasnosti zastavil celý projekt prekládky. Zasadnutia sa Ing. Revaj odmietol zúčastniť svoje 

stanovisko poslal písomne. Svoj súhlas podmieňuje výmenou zabraných pozemkov za iné 

obecné pozemky. Obecné zastupiteľstvo zamietlo výmenu pozemkov z toho dôvodu, že obec 

Zubrohlava nedisponuje takými pozemkami. 

Zasadnutia sa zúčastnili aj iní občania obce, ktorí čakajú na prekládku elektrického vedenia, 

aby mohli začať s výstavbou. Vyjadrili svoju bezmocnosť v tejto situácii a nádej na zmenu. 

 

 



K bodu 6. Rôzne 

 

1. Refundácia bankových poplatkov DHZ 

Starosta predniesol žiadosť DHZ o refundáciu bankových poplatkov. 

 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie  č. 5/2015 – 2.2 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 6 poslancov. 

Za: 6,   Silvia Čajková, Ing. Elena Gereková, Ľuboš Sroka, Ing. Martin Šturek,  Tibor 

Rentka, PhDr. Zlatica Gereková        

PROTI: 0  

ZDRŽAL SA: 0 

 

2. Petícia za využitie skeletu polikliniky na zdravotné alebo sociálne účely 

Starosta informoval poslancov o tejto petícii a poveril Ing. Martina Štureka podporou 

pri šírení tejto petície v obci Zubrohlava. 

 

3. Žiadosť Jednoty o odkúpenie nehnuteľnosti 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo žiadosť Jednoty o odkúpenie nehnuteľnosti 

(pozemok vedľa obchodu Jednoty na križovatke v Klinci). Obecné zastupiteľstvo 

navrhlo cenu 2000 EUR. 

 

4. Informácia o rokovaní s p. Eduardom Kubasákom o odkúpení nehnuteľnosti 

Poslankyňa PhDr.Zlatica Gereková informovala o stretnutí s Eduardom Kubasákom 

ohľadne prípadného odkúpenia pozemku pri Hlavnej ceste. Obecné zastupiteľstvo sa 

bude touto témou zaoberať na ďalšom zasadnutí, kedy prijme rozhodnutie. 

 

5. Podnety a sťažnosti občanov 

Starosta predniesol poslancom prijaté podnety a sťažnosti od občanov: 

P. Šimurda (P. Pindiaková), P. Žilková (p. Rapšík), P.Mokošáková 

Obecné zastupiteľstvo poverilo príslušné komisie riešením prijatých podnetov 

a sťažností. 
 

6. Priebežná správa kontrolórky obce 

Kontrolórka obce Mgr. Ľudmila Mokošáková predniesla poslancom priebežnú správu 

o kontrolnej činnosti. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie  č. 5/2015 – 1.2 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 6 poslancov. 

Za: 6,   Silvia Čajková, Ing. Elena Gereková, Ľuboš Sroka, Ing. Martin Šturek,  Tibor 

Rentka, PhDr. Zlatica Gereková        

PROTI: 0  

ZDRŽAL SA: 0 

 

7. Vytýčenie prepájajúcej cesty Raková – Potočná 

Obecné zastupiteľstvo poverilo starostu vytýčením prepájajúcej cesty Raková-



Potočná. 

 

V závere starosta  zodpovedal na jednotlivé pripomienky a  poďakoval poslancom OZ za účasť 

a zasadnutie ukončil. 

 

 

 

 

         Pavol  B u g e ľ 

          starosta obce 
 


